
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 40

Vil ministeren i forlængelse af ministerens svar på REU alm. del - spørgsmål nr. 299

(2018-19, 2. samling) tilkendegive, om han finder det relevant for en vurdering af konse-

kvenserne af den lovliggørelse af privates besiddelse af peberspray, som Socialdemokra-

tiet og hele den nuværende regerings parlamentariske grundlag stemte nej til i december

2018, at foretage en opgørelse over, i hvor mange kriminalsager peberspray siden lov-

ændringen har været anvendt af eller er beslaglagt hos gerningspersonerne, og hvor me-

get ulovlig anvendelse og beslaglæggelse evt. er steget siden lovændringen, uanset at

denne opgørelse som anført i svaret på ovennævnte spørgsmål vil forudsætte et vist res-

sourceforbrug hos myndighederne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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